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Protokół Nr X/2018  

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Klembów 

odbytej 10 kwietnia 2018 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Klembowie  

  

Obrady rozpoczęto o godz.1705, a zakończono o godz. 1821 

W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 86,66% obecności radnych.   

W obradach nie uczestniczyła Radna pani Jadwiga Szewczyk 

W obradach nie uczestniczył Radny pan Wojciech Śliwa 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie X nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Klembów, 

2. Przedstawienie porządku obrad, 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Klembów na 2018 rok, 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2018-2027, 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI.390.2018 Rady 

Gminy Klembów z dnia 22 lutego 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Wołomińskiemu, 

6. Zamknięcie obrad X nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Klembów. 

 

Ad.1.   

Otwarcia X nadzwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy pan 

Tadeusz Wojda.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda powitał wszystkich zebranych na sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że na sesji obecnych jest 12 

radnych, jest quorum a zatem podejmowane uchwały będą miały moc wiążącą.  

 

Ad.2.  

  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda przedstawił porządek obrad X 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zapytał czy Radni mają pytania bądź 

uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Wójt pan Rafał Mathiak wprowadził do porządku obrad uchwałę po punkcie, 4 jako punkt 5: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Powiatu 

Wołomińskiego w sprawie podziału powiatu wołomińskiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich 

numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgach wyborczych. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poddał pod głosowanie wniosek o zmianę 

porządku obrad. 

Wniosek (zgłoszony przez Wójta Gminy Klembów) o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu 5: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały 
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Powiatu Wołomińskiego w sprawie podziału powiatu wołomińskiego na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgach wyborczych. 

 

Za    -   12 

Przeciw    -   0 

Wstrzymało się   -  0 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania zmiana porządku obrad została przyjęta.  

 

Ad. 3.  

  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Klembów na 2018 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.   

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję.  

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Przedłożony projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Klembów na 2018 rok zakłada zwiększenie planu dochodów w ogólnej kwocie 

1 886 730,22 zł dotyczy to poszczególnych pozycji: o kwotę 1 396 799,98 zł zwiększa się 

dochody w dziale 700, rozdział 70095 § 6257 z tytułu dofinansowania z EFRR, refundacja 

poniesionych wydatków za realizację projektu pn. „Termomodernizacja budynku Urzędu 

Gminy Klembów i Zespołu Szkół w Ostrówku”. Proszę państwa w tamtym roku mieliśmy 

przypisaną kwotę dofinansowania do zwrotu w roku 2017 jednak złożyliśmy wniosek 

rozliczeniowy środki finansowe nie wpłynęły nam w roku 2017 w ramach EFRR środki wpłyną 

nam dopiero w tym roku w związku z tym jest wprowadzenie tej kwoty po stronie dochodów. 

Bo jak już w budżecie pierwotnym mieliśmy kwotę wprowadzoną, bo taka miała być 

konstrukcja finansowania, że część środków mieliśmy dostać w 2017, część w 2018 i ta 

końcówka, którą mieliśmy uzyskać 74 296,62 zł była wprowadzona do projektu budżetu i teraz 

jest tylko to zwiększenie, które miało tak naprawdę wpłynąć nam w roku 2017 nie 

otrzymaliśmy tego dopiero będzie zwrot.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ona już wpłynęła ta kwota?” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Niepodpisany jest aneks czekamy na zwrot środków, 

22 marca został dopiero podpisany aneks o dofinansowanie i w sumie dofinansowanie opiewa 

na kwotę 1 471 096,60 zł tak jak jest plan po zmianach. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „A kiedy te pieniądze wpłyną?” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Myślę, że w drugim kwartale powinniśmy mieć już 

je na koncie.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale roboty już zostały rozliczone.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Tak oczywiście, bo tu była sytuacja taka, że najpierw 

wykładaliśmy swoje środki oni nam je refundowali tylko z przyczyn nie odpas zależnych nie 

otrzymaliśmy tego dofinansowania w tamtym roku tylko w tym, mimo że wniosek był 

rozliczeniowy został złożony. O kwotę 7 500,00 zł zwiększamy dochody w dziale 754 rozdział 

75495 w dwóch paragrafach i tak w § 0960 są to środki z tytułu otrzymania darowizny 
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pieniężnej od fundacji PGE na realizacje projektu pn. „Kampania na rzecz poprawy 

bezpieczeństwa ruchu drogowego w Gminie Klembów i okolic”. Kolega, który zajmuje się 

sprawą tu na naszym terenie bezpieczeństwa działań przeciwpożarowych napisał taki wniosek 

wystąpił do jednostek o finansowanie uzyskał takie dofinansowanie w związku z tym 

wprowadzamy do budżetu te środki żeby można było zrealizować. Również na to samo zadanie 

uzyskał dofinansowanie w kwocie 7 220,00 zł zwiększa się dochody w dziale 754 rozdział 

75495 w § 2700 w związku z tym, że jest to dofinansowanie z fundacji PZU nie jest to 

darowizna tylko dofinansowanie PZU nam daje, więc inny paragraf klasyfikacji budżetowej.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Kto składał wniosek, czy to było z jakiegoś klucza jest czy 

to wniosek był składany.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Nie po prostu napisał taki projekt kolega, który 

zajmuje się Zarządzaniem Kryzysowym Łukasz Bala konkretnie u nas.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Pracownik gminy.” 

 

O godz. 1713 przybył na obrady Radny pan Piotr Zakrzewski  

 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Tak. O kwotę 139 326,00 zł zwiększamy dochody z 

tytułu subwencji oświatowej zmiany dokonano na podstawie pisma Ministerstwa Finansów 

informującego nas o ostatecznych kwotach subwencji na rok 2018, zmiana dotyczy działu 758, 

rozdział 75801§ 2920. O kwotę 402,21 zł zwiększamy dochody w dziale 801, rozdział 80101 

w § 0950 z tytułu otrzymanego odszkodowania dla szkoły w Starym Kraszewie. Tam była 

awaria centrali telefonicznej ubezpieczone było mienie wystąpiliśmy do ubezpieczyciela i taki 

zwrot dostaliśmy za to żeby naprawić tą centralkę.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „A poprzednio tam była szkoda zalewowa.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „To w tamtym roku.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „I ona była w tamtym roku wykonana i już odebrane.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Tak w tamtym roku remont był wykonany. O kwotę 

13 604,78 zł zwiększamy dochody z tytułu otrzymanego dofinansowania z Fundacji Rozwoju 

Systemu Edukacji - Narodowej Agencji Programu Erasmus na realizacje projektu „Erasmus- 

partnerstwa strategiczne” zmiana dotyczy działu 801, rozdział 80195 § 2001. Jest to projekt 

realizowany przez szkołę w Ostrówku, już jest to 3 rok kontynuacji tego projektu jest to 

dofinansowanie również ma to swoje odzwierciedlenie po stronie wydatków, bo środki 

możemy przeznaczyć tylko na realizację tego projektu. O kwotę 321 877,25 zł zwiększamy 

dochody w dziale 900, rozdział 90002 w § 6257 z tytułu dofinansowania RPO Województwa 

Mazowieckiego to dofinansowanie będzie w formie zaliczki na realizację projektu pn. 

„Budowa i doposażenie PSZOK w Klembowie”. Na lutowej sesji na poprzedniej marcowej 

sesji nie było zmian w budżecie wprowadzaliśmy to zadanie i miało być finansowane w całości 

w formie pożyczki. W związku z tym, że wystąpiliśmy do Wojewody czy możemy to 

finansować w formie pożyczki dostaliśmy takie przyzwolenie w związku z tym to 

dofinansowanie wprowadzamy po stronie dochodów. Zmniejszamy w związku z tym kredyt, 

który był wprowadzony w poprzedniej uchwale lutowej wprowadzając to zadanie na tą kwotę 

dofinansowania. Zwiększa się wydatki w ogólnej kwocie 2 180 434,97 zł dotyczy to 

poszczególnych pozycji wydatkowych: o kwotę 500 000,00 zł zwiększamy wydatki na 

dofinansowanie zadania pn.„Projekt i przebudowa chodnika w Klembów – Sitki, gm. 
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Klembów” zmiana dotyczy działu 600, rozdział 60014 § 6300. Ta zmiana podyktowana jest 

tym, że zadanie jest realizowane przez Powiat wołomiński to oni ogłosili przetarg po przetargu 

otrzymaliśmy pismo, że mieliśmy zabezpieczone na to zadanie 200 000,00 zł, że no niestety 

żeby realizować to zadanie po przetargu wyszło, że powinniśmy dołożyć jeszcze ponad 

500 000,00 zł.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Z czego to wynika taka duża dopłata.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Proszę państwa zabezpieczenie było symboliczne 200 000,00 zł 

przypomnę, że to zabezpieczenie robiliśmy w zeszłym roku jesienią wprowadzaliśmy to do 

WPF po to żeby pokazać powiatowi, że jesteśmy skłonni do współpracy w tym zakresie. 

Natomiast kosztorys, który powstał już w tym roku pozwolenie na budowę też zostało uzyskane 

w tym roku kosztorys zakładał, że budowa chodnika będzie kosztowała 1 480 000,00 zł. W 

przetargu uzyskaliśmy kwotę zbliżoną do kosztorysu, bo 1 560 000,00 z tego, co pamięta.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Ale to, co pan nie wiedział, że ten chodnik będzie 

1 500 000,00 zł kosztował.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Proszę państwa, ale to jest na projekt czy to jest na budowę.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Na budowę.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński:, „Ale to jest projekt i przebudowa, bo jest projekt.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Taką nazwę zadania w swoim budżecie ma Starostwo 

Powiatu Wołomińskiego i taką nazwę zadania musieliśmy przyjąć my żeby wejść we 

współpracę.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „No dobrze, ale oni wiedzieli, że ten chodnik będzie tyle 

kosztował a my nie.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Wiedzieliśmy od samego początku.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „No to, dlaczego pan tu stwierdził, że symbolicznie.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Symbolicznie 200 000,00zł.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „To jest symbolicznie 200 000,00zł.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Tak symbolicznie żeby pokazać, że mamy takie zadanie w WPF 

taka była prośba Starosty żeby wówczas to zrobić. Natomiast kosztorys. ” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Ale pan nam dopiero dzisiaj to mówi, nie mówił pan nam tego 

wcześniej.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Kosztorys opiewa na prawie 1 500 000,00 zł.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „A na Radiową nie ma pieniędzy na całą kadencję trwającą 

zbieramy po 100 000,00 zł. Panie Przewodniczący ja rozumiem, że to dotyczy pana 

miejscowości proszę dać mi się wypowiedzieć na temat mojej miejscowości. ” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „Ale będzie możliwość dyskusji.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Kiedy?” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „Jak pani Skarbnik skończy referować.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Zaraz będzie koniec dyskusji, zamknie całą dyskusję już tak 

było. Na Radiową nie ma pieniędzy załatwiamy Radiową przez całą kadencję. Chciał pan żeby 

załatwić zgodę na uwłaszczenie się gminy na drodze załatwiliśmy to uwłaszczenie sam 

jeździłem do sądu. I zbieramy na jakiś dojazd do pul itd. natomiast tu nagle znajduje się prawie 

700 000,00 zł a Radiowa stoi przez tyle lat. Mieszkańcy wydaje mi się, że dowiedzą się o tym 

wszystkim to myślę, że w wyborach pana rozliczą.” 
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Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „O kwotę 1 592 105,98 zł zwiększamy wydatki w 

dziale 600, rozdział 60016 § 6050 w podziale na zadania pn.: „Budowa chodnika w 

miejscowości Krzywica” zwiększenie jest w kwocie 10 500,00 zł, wynikło to oczywiście już z 

procedury przetargowej. 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „A co tam w tej Krzywicy się dzieje, w końcu ten chodnik 

będzie tam budowany w tym roku czy tj. projekt czy co to jest.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „To już będzie budowa. Oni w tamtym roku 

przeznaczyli ze środków sołeckich na projekt i w tym roku również przeznaczyli środki 

sołeckie na budowę chodnika żeby to zrealizować.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Ile ten chodnik ma kosztować?’ 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Po przetargu to wychodzi, że jest 61 421,75 zł. Taka 

sama sytuacja dotyczy przebudowy drogi gminnej w części działki nr 159 z obrębu Pieńki jest 

zwiększenie w kwocie 6 700,00 zł. Pieńki również przeznaczyły część środków sołeckich na 

realizację tego zadania w związku z tym jest po przetargu zwiększenie środków żeby można 

było to zrealizować. Przebudowa ul. Wiśniowej i ul. Prymasa Tysiąclecia w Pasku (etap I) tu 

zwiększenie jest w kwocie 155 000,00 zł, mieliśmy zabezpieczone już część środków na 

realizację tego zadania w budżecie natomiast po przetargu okazało się, że jest to kwota 

niewystarczająca w związku z tym.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Tu jeden wykonawca robi to czy dwóch będzie robiło tą 

Wiśniową ktoś inny, Prymasa ktoś inny.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Będzie realizowała to firma, która wygrała przetarg.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „To znaczy jedna firma będzie robiła te dwa chodniki robiła na 

Prymasa i na Wiśniowej.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Wszystko na to wskazuje, że tak.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „To do końca czerwca tak.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Co do końca czerwca?” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Termin realizacji chodnika na Wiśniowej.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Na Wiśniowej nie, budowa do końca października albo do końca 

września już nie pamiętam.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Budowa dróg ul. Słonecznej, ul. Kościuszki, ul. 

Warszawskiej (etap I) w Ostrówku tu jest zwiększenie w kwocie 1 419 905,98 zł. Jest to 

kontynuacja zadania, bo w tamtym roku robiliśmy na to projekt jest pozwolenie na budowę 

głównie chodzi o odtworzenie tej drogi, która została przy robieniu odwodnienia ul. Kościuszki 

zniszczona i w związku z tym zwiększenie tych środków na realizacje tego zadania.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Pani Skarbnik całkowity koszt tej inwestycji to jest ta kwota.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Przewidujemy, że tak, ale nie wiemy, co będzie 

jeszcze po przetargu.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Koszt tej inwestycji zostanie określony w przetargu.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „To jest pierwsza kwota zabezpieczona tak?” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Tak. Proszę państwa o kwotę 3 602,00 zł zwiększamy 

wydatki na realizację zadania pn. „Regionalne partnerstwo samorządu Mazowsza dla 

aktywizacji społeczeństwa informatycznego w zakresie e- administracji i geoinformacji - 

wzrost e- potencjału Mazowsza” zmiana dotyczy działu 710, rozdział 70095 § 6639. Proszę 

państwa to zadanie realizuje województwo mazowieckie otrzymujemy w ramach tego projektu 
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sprzęt komputerowy, oprogramowanie i jest nasz udział w tym zadaniu w tamtym roku też 

mieliśmy przypisane środki dotacje przekazaliśmy ona została niewykorzystana oddana w 

związku z tym przerzucone te środki zostały na ten rok, dlatego z tego powodu jest to 

zwiększenie przysłano nam aneks do podpisania, dlatego uzupełniamy to zgodnie z propozycją 

anektowania tej umowy. O kwotę 23 000,00 zł zwiększamy wydatki w dziale 750, rozdział 

75023 § 4300 zwiększenie kosztów wynika z obowiązków nałożonych przepisami prawa w 

zakresie ochrony danych osobowych zgodnie z regulacjami Rozporządzenia Parlamentu 

Europejskiego i Rady (UE) w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem 

danych osobowych w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE. Przepisy wchodzą w życie 25 maja 2018 roku i powodują m.in. konieczność 

powołania inspektora danych osobowych w Urzędzie Gminy Klembów oraz w jednostkach 

organizacyjnych. W związku z tym, że nie mieliśmy proszę państwa zabezpieczonych środków 

na ten cel a takie wymogi narzuca na nas UE musimy zatrudnić taką osobę i to są zabezpieczone 

środki, które chcemy tu wprowadzić.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Ona dopiero będzie zatrudniona tak.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Tak.” 

Radny pan Andrzej Górecki: „ Ta osoba będzie cały czas.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Osoba będzie zatrudniona zewnętrznie.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Zewnętrznie to nie będzie pracownik zatrudniony na 

etacie tylko firma zewnętrzna.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Będzie miała dyżury.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ona cały czas musi być i świadczyć usługę cały czas.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Będzie świadczyć usługę cały czas natomiast z reguły umowy 

zakładają cotygodniowe dyżury takiego inspektora.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „O kwotę 14 720,00 zł zwiększamy wydatki w dziale 

754, rozdział 75495 w podziale na § 4210 i 4300 na realizacje zadania pn. „Kampania na rzecz 

poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego w Gminie Klembów i okolic”. 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Co to za kampania można wiedzieć.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Zwiększenia dokonano w związku z otrzymanym 

dofinansowaniem. To, co mówiłam przy dofinansowaniu otrzymaliśmy na ten cel zadanie wiec 

środki przypisujemy.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Panie Wójcie, dlaczego pan nie zabezpieczył środków na 

wykonanie chodnika przejścia dla pieszych w Woli Rasztowskiej na Kościelnej. Przecież tam 

też chodzi o bezpieczeństwo dzieci przede wszystkim dzieci, bo dorośli sobie dadzą radę.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „To jest droga powiatowa.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale pan w ogóle kroka nie zrobił to jest droga powiatowa i 

wojewódzka a pan w ogóle w tej materii nic nie zrobił. Nie są tam mieszkańcy pana, gminy 

Klembów? A przecież na wojewódzkich drogach też pan dokonuje zmian organizacji. Na jakie 

to ulice poszło, na jakie ulice te pieniądze poszły czy tam są drogi tylko gminne czy i 

wojewódzkie.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Ale które pieniądze.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Z tych dotacji.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Kampania na rzecz poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego” 

jest to autorski pomysł pracownika pana Łukasza Bali pracownika odpowiedzialnego.” 
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Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale on nie działa na rzecz miejscowości tylko na rzecz całej 

gminy i załatwia tzn. zgodnie z tym, na co jest zatrudniony ramach swojej umowy przecież on 

tego nie robi, jako filantrop.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Gdzie te środki są przeznaczone, bo jest skrzyżowanie jakieś 

tak.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Proszę wyjaśnić, jeżeli on robi, jako filantrop tj. pracownik 

gminy pytam się jest on filantropem? Bo pan mówi, że tj. pracownik, jeżeli jest to pracownik 

to pytanie. No proszę pana, bo pan się głupio uśmiecha za przeproszeniem, że tak się wyrażę. 

Bo pan jak ja do pana mówię to pan się uśmiecha. No to i pan mówi no, no, no to niech pan 

odpowie.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Ta kampania będzie w ramach takich ćwiczeń.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „To niech pan mówi, że to są ćwiczenia.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „No tak ten projekt się nazywa, więc tak musiałam 

wpisać.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Dobrze wystarczy po prostu na chwilę zamilknąć i posłuchać.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ja zadałem pytania panu a pan ma prawo odpowiedzieć niech 

pan nie robi wrzutek tutaj. Jeśli pan myśli, że najpierw pan prowokuje a później pan mówi, że 

wystarczy posłuchać. Powinien pan powiedzieć za chwile odpowiem a nie robi an głupie 

uśmieszki. Proszę odpowiedzieć.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Kampania zakłada przeprowadzenie dwóch ćwiczeń bojowych z 

udziałem wszystkich jednostek OSP z terenu naszej gminy oraz jednostki Państwowej Straży 

Pożarnej oraz Policji. Jedno zdarzenie będzie zdarzeniem drogowym drugie zdarzenie będzie 

zdarzeniem budynku. Koszt tej kampanii obejmuje przygotowanie i przeprowadzenie tych 

ćwiczeń.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „To są ćwiczenia związane z bezpieczeństwem, ale z 

bezpieczeństwem pożarowym, drogowym jakimś takim bezpieczeństwem a niezwiązanym z 

poprawieniem bezpieczeństwa, bo tu jest nazwa poprawa bezpieczeństwa. Czyli poprzez 

ćwiczenia poprawa bezpieczeństwa rozumiem.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Tak jest.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale niezwiązane z poprawą infrastruktury żeby było 

bezpieczniej.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Nie dotyczy tylko i wyłącznie przeprowadzenia ćwiczeń.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „No to trzeba było od razu napisać tak a państwo piszecie w 

związku z poprawą bezpieczeństwa. Powinna taka być informacja uzupełniająca a nie jakaś 

gdzieś ukryta. Ale pani wiedziała o tym przepraszam wiedziała pani, że tak jest.?” 

Radna pani Hanna Stańczyk: „Nie nie wiedziałam, ale się dowiedziałam.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Nawet pytania żeście nie zadali.” 

Radna pani Hanna Stańczyk: „Czekam cierpliwie i nie skacze do gardła tylko czekam na 

odpowiedz.” 

Radna pani Katarzyna Wnuk: „Panie Zdzisławie, ale tak jest większości rzeczy z panem z 

panią Jadwigą.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale tak jest w większości rzeczy z państwem, że nawet nie 

zadajecie pytania dopiero później odpowiadacie, że no, bo my wiedzieliśmy ale czekamy na 

wyjaśnienie. Może wiecie.” 
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Radny pan Piotr Zakrzewski: „Tak doszliśmy do sedna sprawy, że tutaj 2 000 000,00 zł 

dzielimy nie mamy na to żadnego wpływu nie wiem chyba, że pani się cieszy z tego, bo ja na 

przykład z tego się nie cieszę, bo nie mam wpływu na to, co tutaj się dzieje 1 000 000,00 zł na 

ostatniej sesji i czego tutaj, o jaką cierpliwość, o jakiej cierpliwości pani do nas mówi. Nie dość, 

że Wójt już nas nie szanuje to jest normalne, ale że was nie szanuje to się dziwię. To jest brak 

szacunku, jakiego kolwiek rozdysponowanie pieniędzmi.” 

Radna pani Katarzyna Wnuk: „Zacznijmy od siebie panie Piotrze.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „O kwotę 402,21 zł zwiększamy wydatki w dziale 801, 

rozdział 80101 § 4270 jest to zwiększenie wydatków dla szkoły w Starym Kraszewie na 

naprawę centrali telefonicznej w ramach uzyskanego odszkodowania. O kwotę 13 604,78 zł 

zwiększamy wydatki w dziale 801, rozdział 80195 § 4211 i 4301 na realizację zadania pn: 

„Erasmus - partnerstwa strategiczne – współpraca szkół 2016”, jest to końcowe już rozliczenie 

tego zadania. O kwotę 33 000,00 zł zwiększamy wydatki na realizację zadania pn. „Budowa i 

doposażenie PSZOK w Klembowie” w dziale 900, rozdział 90002. W związku z dokonanymi 

zmianami również dokonujemy zmiany pomiędzy paragrafami w dziale 801, rozdział 80101 z 

konieczności realizacji zadania w ramach środków funduszu sołeckiego - zatrudnienie 

kontrolera ruchu drogowego nadzorującego przejście dla pieszych przy Szkole Podstawowej 

im. J. Korczaka w Dobczynie, środki finansowe w kwocie 1 000,00 zł przenosi się z § 4170 do 

§ 4110.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Pani powie, co to są za paragrafy, co to jest za 1 000,00 zł.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Sołectwo Dobczyn przypisało na realizację tego 

zadania zatrudnia takiego kontrolera ruchu drogowego kwotę 7 000,00 zł. Pani Dyrektor taką 

osobę przyprowadziła, podpisaliśmy umowę tzw. stopek. Przyprowadziła okazało się, że osoba, 

która jest zatrudniona nie wiedzieliśmy, na jakich to będzie zasadach trzeba odprowadzić od 

tej umowy zlecenie składki ZUS trzeba ją ozusować po prostu, bo jest to osoba, która nigdzie 

nie pracuje, bo gdyby gdzie kolwiek indziej pracowała to wtedy nie ma obowiązku jej 

ubezpieczenia.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Nie miałaby czasu.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Różnie to bywa. Czasami ktoś pracuje w systemie 

jakimś zmianowym.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „I tj. dołożenie środków.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Nie tj. rozbicie tych środków 7 000,00 zł na dwa 

paragrafy na paragraf wynagrodzenie bezosobowe, czyli na umowy zlecenia i 1 000,00 zł na 

składki od tej umowy.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Czyli te 7 000,00 zł, które były to są?” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „To są.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Bo nie było żadnego zebrania przecież żeby to zmienić.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Tak tylko wynikła konieczność rozbicia tych środków 

na dwa paragrafy żeby zapłacić ZUS to jest inny paragraf.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „To jeden z nich jest ZUS i pochodne tak.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Tak a drugi paragraf wynagrodzenia bezosobowe, 

czyli umowy zlecenia. I taka umowa zlecenia została podpisana a że trzeba będzie teraz w 

najbliższym czasie zapłacić składki ZUS musieliśmy przerzucić te środki na zabezpieczenie te 

1 000,00 zł na zabezpieczenie tych składek do ZUS. W ramach wprowadzonych zmian 
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zwiększył się deficyt o kwotę 293 704,75 zł, który wynosi po zmianach 1 600 184,83 zł. 

Ustalono przychody budżetu w kwocie 3 874 854,03 zł i przychody te to są: wolne środki w 

kwocie 2 615 582,00 zł i przychody z zaciągniętych kredytów i pożyczek 1 259 272,03 zł, które 

przeznacza się na pokrycie deficytu w wysokości 1 600 184,83 zł i spłaty kredytów i pożyczek 

w kwocie 2 274 669,20 zł.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Chciałem wrócić jeszcze do jednej rzeczy panie 

Przewodniczący uszło mi tutaj, bo miałem zaznaczone.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Rozchody nie uległy zmianie one tak są jak na 

początku gdzie przyjmowaliśmy budżet zgodnie z harmonogramem spłat.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Chciałem wrócić jeszcze do tych wydatków. Mam taką 

petycję od mieszkańca gminy dotyczy dz. 105 obręb Pieńki na 6 700 000,00 zł dopłata 

30 000,00 zł to, co to jest?” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „Mieszkańcy z sołeckiego funduszy 

przeznaczyli na budowę drogi, która jest już rozpoczęta i po przetargu wyszło, że tych pieniędzy 

brakuje tj. proszę państwa dosłownie 60m we wsi Pieńki.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „I tj. z funduszu sołeckiego?” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „Fundusz sołecki przeznaczyły Pieńki 

przeznaczyły całość na tą drogę po przetargu zbrakło na to 60 m i ta kwota 6 700 000,00 zł.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „To jest druga dopłata.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Tak, bo łączna realizacja zadania składa się z funduszu sołeckiego 

oraz ze środków własnych.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Chodzi o to panie Wójcie, że dokładamy bardzo dużo środków 

do tych sołeckich tylko niektórym miejscowością dokładamy więcej a niektóry mniej. Ja wiem 

ze to trzeba zrobić tylko tu się okazuje, że środki sołeckie są jedną trzecią całościowych 

kosztów.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „To tak się odbywa Andrzeju od ośmiu lat jak ja tu jestem. 

Sołectwa przekazują środki a później ich braknie. Tej nadwyżki budżetowej tutaj mamy 

2 600 000,00 zł tak.?” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Nadwyżki budżetowej wprowadzamy przy tych 

zmianach 615 582,00 zł, bo 2 000 000,00 zł były już wcześniej zaangażowane przy uchwalaniu 

budżetu. Natomiast pozostałe rzeczy to są zwiększenie dochodów.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Ja rozumiem, ale te zwiększenie dochodów to ma się tak 

zwaną nadwyżką chyba tak czy nie? Ile tej nadwyżki macie już policzone będzie czy już nie 

ma jej.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Nadwyżka budżetowa za rok 2017 wyszła nam 

2 615 582,00 zł.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „To jest ta kwota tak.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Tak.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Już nie będzie żadnych środków innych wolnych.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Chyba, że wystąpią jakieś dochody ponadplanowe.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „To znaczy mówi pani z rozliczeń inwestycji jakiś, to już 

rozliczone nie ma, co rozliczać już w tym roku za bardzo.” 
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Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ja chciałem zapytać pani Skarbnik czy została rozliczona już 

inwestycja w postaci boiska w Woli Rasztowskiej.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Tak.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Czy zostały naliczone odsetki wykonawcy.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Tak.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Gdzie te odsetki znalazły się tutaj.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Wpłynęły w roku 2017 na rachunek budżetu i jak 

będziecie mieli państwo sprawozdanie to są w sprawozdaniu ujęte nie pamiętam w tej chwili.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Pamięta pan panie Wójcie, co obiecał pan na zebraniu.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Tak oczywiście pamiętam.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „To dobrze.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Chciałem zapytać panią Skarbnik, tzw. nadwyżka została już 

rozdysponowana rozumiem tak.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Tak.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Czyli tak, jak co roku bywało w przeszłości, kiedy na wiosnę 

jakieś inwestycje planowali z tej nadwyżki już tego nie będzie z tego.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „No na chwilę obecną już nie.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „No, bo nie ma rozumiem. Ja chciałem zapytać, które z tych 

zadań, które są tu zapisane w tym projekcie uchwały będą realizowane w kwietniu.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Wszędzie tam gdzie są zwiększenia za chwile będą podpisywane 

umowy jesteśmy po przetargach.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Wiśniowa, PSZOK, chodnik w Krzywicy, w Pieńkach 

i w Sitkach.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „A jaki jest może pani powiedzieć koszt tego odcinka w 

Krzywicy cały.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Chodnika 61 425,75 zł.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Środków sołeckich było ile?” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „20 921,75 zł.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Rozumiem mam nadzieję, że będziemy też tacy chętni do 

dofinansowania w przyszłych latach jak w tym roku.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Jak tylko sołectwa będą chętne realizować tego typu zadania to 

proszę bardzo.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Bardzo dobrze. Chciałem jeszcze zapytać panią Skarbnik, w 

jaki sposób, z czego będzie to zadłużenie gminy o 250 000,00 zł w ramach pożyczki to będzie.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Nie żeśmy tą pożyczkę częściowo zdjęli, bo 

poprzednio ta pożyczka była większa w większej kwocie zdjęliśmy te środki w ramach 

dofinansowania budowy PSZOK natomiast ten deficyt, który nam się zwiększył jest pokryty 

wolnymi środkami.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Kwota, która wpłynęła z dofinansowania do tej 

termomodernizacji 1 396 799,98 zł i te pieniądze jak pani przewiduje, kiedy mogą wpłynąć.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Przewidujemy, że w drugim kwartale już powinny 

nam wpłynąć.” 
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Radny pan Andrzej Pisarek: „Jaką część, bo teraz te środki przypisujemy do planów 

inwestycyjnych, które będziemy w ramach tych pieniędzy robić i wchodzić już w realizację.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Ale to nie są przypisane te środki nieprzypisane do konkretnego 

zadania one zwiększają dochód gminy.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „No niektóre przynajmniej będą wchodziły w Ostrówku ul. 

Słoneczna, Kościuszki, Warszawska. Będziemy te wszystkie trzy ulice robić czy tu jest tylko 

jedna z nich?” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Nie projekt zakłada przebudowę ul. Kościuszki tego fragmentu, 

który nie jest przebudowany i całej ul. Słonecznej oraz częściowo ul. Warszawskiej przy szkole. 

Dzięki temu tworzy się takie C, do ulicy powiatowej.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Ale to będzie przebudowa czy to będzie robiona droga nie wiem 

nakładka.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Pełna podbudowa i chodnik.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „I przewidujemy, że ta kwota 1 400 000,00 zł wystarczy na te 

wszystkie odcinki.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Tego nie wiem to po przetargu zawsze będziemy wiedzieli, może 

nie starczyć nie wiem.” 

Radna pani Emilia Kamińska: „Ta kwota jest podana na podstawie kosztorysu 

inwestorskiego.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Nie kosztorysu jeszcze nie ma. To jest kwestia jakby 

zabezpieczenia środków oraz możliwości ogłoszenia przetargu.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale jak nie ma kosztorysu to w oparciu, o co ogłasza pan 

przetarg.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Na podstawie zapisu w budżecie. A kosztorys oczywiście przed 

przetargiem powstanie.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „No to pytam jak nie ma kosztorysu.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Ale skoro projekty są to nie ma kosztorysu.”  

Wójt pan Rafał Mathiak: „Jeszcze nie ma projektu za chwileczkę będą.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Ja byłem przekonany, że projekt już mamy z kosztorysami.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Może inaczej, kiedy te drogi będą budowane w tym roku.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Tak przetarg będziemy ogłaszać myślę, że przełom maja czerwca. 

W przyszłym tygodniu będzie złożony wniosek o ZRID.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Czyli teraz zabezpieczyliśmy sobie środki na tą inwestycje z 

nadwyżki żeby nie było nadwyżki do podziału.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Nie żeby niezależnie jakby od planowanych sesji muc ogłosić 

przetarg.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Panie Wójcie, ale nie ma ważniejszych potrzeb, co się działo 

na wiosnę.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Jest mnóstwo ważnych potrzeb 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „No to jak to chyba trzeba te pieniądze dzielić w jakiś sposób 

po gospodarsku.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Dobrze jest do zrobienia konkretna inwestycja. 
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Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale konkretnych inwestycji w gminie jest tysiące 

ważniejszych powiedziałbym.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „To o tym dyskutujcie czy ważniejszych.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „A jak mamy dyskutować jak pan już tu wprowadził do 

planu.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „W moim odczuciu jest to ważna droga do zrobienia.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „W pana odczuciu.” 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Może ja wyjaśnię, co to jest za droga i dlaczego.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Co to jest za droga pani Marcinkowska doskonale ja wiem 

byłem na tej drodze widziałem ją. Ja zadałem pytanie konkretne panu Wójtowi. Co pani mi 

chce wyjaśnić za zadałem pytanie Wójtowi a nie pani?” 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Tam korzystają mieszkańcy z pięciu miejscowości.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale ja nie chcę z panią dyskutować na temat tej drogi, bo jeśli 

jest potrzebna wszędzie jest potrzeba. Chcę powiedzieć, że dróg takich potrzebnych gdzie 

ludzie nie mogą dojechać do domu ta droga została po prostu źle wykonana i zniszczona 

podczas tych prac, które były wykonywane. Natomiast są drogi gdzie ludzie do domów nie 

mogą dojechać. Co pani mi wyjaśnia ja żądam wyjaśnienia od Wójta a nie od pani? Chyba, że 

pani decyduje o budżecie to nich pani udziela informacji.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „Panie Radny każdy z Radnych ma 

prawo wypowiedzi i dlatego udzieliłem głosu pani Marcinkowskiej, bo podnosiła rękę.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale ja nie oczekuje od pani Marcinkowskiej odpowiedzi ja 

oczekuje od Wójta chyba, że pani Marcinkowska decyduje o budżecie.” 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Ja akurat uważam, że jest bardzo ważna.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „To pani stanowisko, bo akurat dotyczy pani miejscowości.” 

Radna pani Hanna Stańczyk: „I ja też uważam, że jest bardzo ważna.” 

Radna pani Katarzyna Wnuk: „Ja też uważam, że jest ważna gdybyśmy w Woli Rasztowskiej 

mieli dojeżdżać taką ulicą a nie inną jak dojeżdżamy w Ostrówku.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „To ja zapraszam na Polna żeby pani to powiedziała 

mieszkańcom w oczy, zapraszam na Polną. Podatki bierze się od wszystkich ja pani podliczę 

ile wy macie wszyscy inwestycji a ile ma Wola przez ostatnie cztery lata. Ile macie inwestycji. 

” 

Radna pani Katarzyna Wnuk: „Pan tylko o Woli. 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „A oczywiście, bo Wola dostała 300 000,00 zł i wy wszyscy 

widzicie Wole Rasztowską.” 

Radna pani Katarzyna Wnuk: „A czy pan rozumie, że z Ostrówka korzysta Krzywica, Lipka, 

Tuł, Karolew.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „A czy pani wie, że przez Wolę przejeżdża tysiące 

samochodów i ludzie, dzieciaki nie mają przejścia dla pieszych. Czy pani to widzi? Dla pani to 

nie jest ważne.” 

Radna pani Katarzyna Wnuk: „Nie ja widzę u siebie w Tule mam tak samo ulicę wojewódzką 

jak pan.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Dlatego ja jestem oczami w Woli Rasztowskiej a nie Tuł czy 

innej miejscowości.” 
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Radna pani Katarzyna Wnuk: „Widzi pan, bo pan mieszka tylko w Woli Rasztowskiej ma 

pan kościół w Woli Rasztowskiej ma pan szkołę w Woli Rasztowskiej i dlatego interesuje pana 

tylko Wola Rasztowska. Mnie, jako mieszkańca Tułu, interesuje Karolew i dlatego tłumacze, 

dlaczego interesuje mnie też Ostrówek. Bo ja do Ostrówka dzieci dowożę do szkoły i dowożę 

do kościoła.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Tylko Ostrówek ma drogę i jeszcze ta droga mogła poczekać 

ewentualnie robić mniejszymi krokami. Natomiast wy zabieracie cały czas, co budżet 

zabieracie pieniądze cały czas na Ostrówek.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Panie Wójcie chciałem zapytać ten PSZOK kwota 300 000,00 

zł to też idziemy już po przetargu.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Tak jesteśmy już po drugim przetargu. Pierwszy przetarg nie 

przyniósł rozstrzygnięcia kwoty były zdecydowanie wyższe. Ogłosiliśmy drugi przetarg i w 

drugim przetargu oferta jest akceptowalna.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Jaka to jest kwota?” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „To jest 525 000,00 zł.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Czyli te 321 000,00 zł to jest dofinansowanie pozostała część 

jest nasza gminna.”  

Wójt pan Rafał Mathiak: „Tak.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „I kiedy to będzie skończone?” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Musi być skończone w tym roku, termin realizacji jest do końca 

października w ramach projektu zaprojektuj i wybuduj.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Chciałem jeszcze zapytać, bo tutaj to jest istotna sprawa te 

projekty dofinansowania PGE dwa wpłynęły i bardzo dobrze, że one wpłynęły. Bo tu jest 

napisane Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego. Pan wspomniał o jakiejś akcji gaszenia 

budynku.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Nie ćwiczenia.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Ale jakiś budynek miał jeszcze być. 

Radna pani Katarzyna Wnuk: „I w budynku i na drodze miało być.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „To jest tak jak powiedziałem w zeszłym roku po raz pierwszy 

zrobiliśmy własnymi środkami wyszło bardzo dobrze strażacy byli bardzo zadowoleni, że 

mogli przećwiczyć swoje działania. Zrobiliśmy to na drodze między Ostrówkiem a Tułem. W 

związku z tym, że spotkało się z bardzo dużą akceptacją to pracownik postanowił kontynuować 

tą swoją pracę i teraz rozszerzył również o ćwiczenia w budynku oraz tylko teraz już nie 

pamiętam czy ramach tego dofinansowania czy niezależnie od tego przeprowadzi też 

indywidualne zawody strażackie dla strażaków ochotników z naszej gminy. Pierwsze ćwiczenia 

odbędą się 11 maja prawdopodobnie na drodze powiatowej między Starym Kraszewem i 

Rasztowem i będą to ćwiczenia związane między innymi z wpadnięciem samochodu do wody.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Tam teraz nie wpadnie teraz są tam barierki.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Po prawej stronie jeszcze nie ma barierek.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „To rozumiem, że barierki będą rozkręcone i ktoś musi wpaść 

do środka.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Nie po prawej stronie nie po lewej. Tam gdzie chodnik nie ma 

barierki.” 
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Radny pan Andrzej Pisarek: „Ale tam nie ma rzeki.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Jest.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Teraz tym bardziej nie ma wyschła. Jeszcze o jedną rzecz 

chciałem zapytać. Tutaj chodzi też będziemy przyjmowali uchwałę o tym dofinansowaniu 

powiatu, jeśli chodzi o chodnik. Kiedy jest planowane rozpoczęcie tej inwestycji?” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Jesteśmy po przetargu.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „To znaczy powiat.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Powiat tak, powiat jest po przetargu czekają tylko na naszą 

uchwałę i będą podpisywać umowę z wykonawcą. Najniższą ofertę złożyła firma Kalinowscy 

z Wyszkowa i jak podpiszą umowę to będą niezwłocznie przystępować do prac.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „To już zwolnimy im tą drogę po kanalizacji.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Tak to wszystko do tego zmierza.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Czy w tym projekcie w tych pracach jest tylko chodnik czy też 

nawierzchnia i skrzyżowanie tam w Sitkach.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Przebudowa skrzyżowania tzn. w tym przetargu nie ma nakładki, 

nakładkę powiat będzie realizował własnymi siłami. W tym przetargu jest tylko budowa 

chodnika oraz uzupełnienie ubytków przy chodniku.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Chodnik będzie po prawej stronie jak się jedzie od Klembowa.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Po prawej stronie na wysokości ul. Piaskowej będzie przechodził 

na lewą stronę i będzie przebudowane skrzyżowanie.” 

Radny pan Adam Ćwiliński: „W stronę Krusza będzie przechodził przy posesji pani Sz. Za 

kapliczką po lewej stronie będzie.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Do ostatniej posesji na Kruszu będzie dochodziło.” 

Radny pan Adam Ćwiliński: „Nie do ostatniej posesji za skrzyżowaniem parę metrów.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Czyli skrzyżowanie przebudowane będzie jak to się mówi 

nowe chodnik zrobiony od początku on będzie z rowem, z odwodnieniem jakimś.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Z rowem.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „A nakładka nie będzie robiona.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Nakładka będzie z remontów.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Nakładka będzie robiona przez powiat.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Chodzi mi o to, że to myśmy tą nakładkę popsuli tak częściowo 

przez tą naszą inwestycję czy nie będziemy dopłacali do tej drogi.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Nie my nie. W ramach inwestycji budowy kanalizacji wykonawca 

jest zobowiązany odtworzyć tą nawierzchnię do połowy jezdni to, co zniszczył a drugą połowę 

ma położyć powiat. Natomiast prawdopodobnie wykonawca kanalizacji dogada się z 

wykonawcą tej drugiej połowy żeby zrobić już razem. Natomiast nas już to nie będzie 

kosztowało.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Czy został już ogłoszony przetarg na tą Wiśniową, bo nie 

mogę się dowiedzieć.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Jesteśmy już po przetargu.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „I ta kwota 879 000,00 zł ona to już jest wystarczająca kwota.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Tak o ile wykonawca przystąpi do podpisania umowy.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „A ilu jest tych wykonawców jeden to jest ten sam.” 
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Wójt pan Rafał Mathiak: „Jest dwie oferty najniższą ofertę złożyła firma Stanpol, czyli 

wykonawca ul. Prymasa Tysiąclecia.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Teraz my mamy się do nich odezwać czy oni do nas. Jak to 

ma wyglądać?” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Jak my będziemy mieli zabezpieczone środki występujemy do 

wykonawcy o przedstawienie gwarancji i jeśli przedstawi gwarancję to podpiszemy umowę. 

Natomiast póki umowy nie ma to jeszcze różnie może się zdarzyć. Natomiast telefonicznie 

wykonawca potwierdził, że jest zainteresowany realizacją.” 

Radny pan Stanisław Jachacy: „Panie Wójcie jeszcze do tego chodnika z Klembowa do Sitek. 

Jakiej szerokości ten chodnik ma być?” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Dwu metrowy. Koszty przetargów poszły w górę mieliśmy tzn. 

nie my tylko MZDW na chodnik w Tule przy drodze wojewódzkiej koszt kosztorysu z zeszłego 

roku miał kosztować 860 000,00 zł a najniższa oferta wpłynęła 1 200 000,00 zł. W związku z 

tym MZD unieważnił i ogłosił jeszcze raz. W tej chwili sytuacja jest taka, że trzeba się cieszyć, 

że ktoś się zgłasza do przetargu.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Panie Wójcie pytanie do pana. Kiedy pan zamierza 

zabezpieczyć środki na tą Radiową? To jest pierwsze pytanie drugie pytanie. Kiedy ten 

wodociąg czy te pieniądze tutaj, które są to są już zabezpieczone, zabezpieczone są, ale pytanie 

czy te pieniądze wystarczą, kiedy będzie realizacja, bo wiem, że czerwiec, ale to listopad był?” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Jeśli chodzi o pieniądze na wodociąg one są tutaj zabezpieczone 

nie przewidujemy zwiększenia środków natomiast w przypadku Radiowej no to jak będziemy 

mieli pozwolenie na budowę to wtedy będziemy myśleć o środkach. Natomiast jest ważna 

rzecz, która się wydarzyła wzeszłym tygodniu okazało się, że jedna z działek, do której 

mieliśmy dokonać podziałów ma dwie księgi wieczyste dwóch różnych właścicieli.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale u tego, tego.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „U tego po lewej stronie.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „U Sz. no, ale wie pan.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Ale to powoduje, że nie możemy dokonać podziału, bo nie wiemy, 

kto jest właścicielem.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „W jednym sądzie.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „W jednym sądzie są dwie księgi wieczyste na dwie różne rodziny 

nie to, że te same osoby.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Rozumiem, że w tym roku nie będzie tej drogi.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Właściciele zostali o tym poinformowani i mają to wyjaśnić w 

sądzie. Z tego, co zobaczyłem to chodzi o to, że jedna księga została założona na dziadków a 

druga księga jest na jakiś tam potomków. I muszą po prostu którąś z tych ksiąg muszą zamknąć. 

Więc jak tylko złożą wniosek o zamknięcie księgi nie mam informacji z ostatnich dni, bo tym 

pracownik się zajmuje, ale jutro zapytam się, na jakim to jest etapie.”  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „A pozostałe przeszkody jak to jest z realizacją projektu.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Ten jeden podział już jest zrobiony, czekamy tylko na ten jeden 

podział. Jest szansa, że w tym półroczu będziemy mieli pozwolenie na budowę. Tam nie jest 

potrzebny ZRID tylko zwykłe pozwolenie na budowę. Tam w przypadku Radiowej dążymy do 

uzyskania pozwolenia na budowę. Jest to zadanie zapisane w budżecie i jest ono do zrobienia.” 
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Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Klembów na 2018 rok. 

 

Za – 12  

Przeciw – 0  

Wstrzymało się – 1  

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr X.414.2018  została podjęta. 

  

Ad. 4.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-

2027. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Proszę państwa w ramach projektu przedłożonego 

zmian w WPF dokonaliśmy aktualizacji wartości po stronie dochodów i wydatków związanych 

z wprowadzonymi zmianami między ostatnią WPF a obecną zwiększając dochody ogólnie o 

2 084 827,22 zł i wydatki o 2 378 531,97 zł. W związku z powyższymi zmianami 

uszczegółowiono poszczególne źródła pochodzenia dochodów i wydatków w poszczególnych 

wierszach. Wprowadzono zwiększony deficyt o kwotę 293 704,75 zł, który wynosi obecnie 

1 600 184,83 zł. Ustalono przychody z tytułu wolnych środków 2 615 582,00 zł i z tytułu 

zaciągniętych kredytów i pożyczek 1 259 272,03 zł. Te wszystkie zmiany związane są z tym, 

że WPF musi być spójna z uchwałą budżetową. W ramach wprowadzonych również zmian 

dokonano zmian w przedsięwzięciach WPF i tak: dokonano zamian w przedsięwzięciu pn: 

„Erasmus - partnerstwa strategiczne – współpraca szkół 2016”, zwiększając wartości w limicie 

zobowiązań oraz limit wydatków na rok 2018 r. o kwotę 13 604,78 zł tak jak było w budżecie. 

Dokonano zmiany w przedsięwzięciu pn. „Regionalne partnerstwo samorządu Mazowsza dla 

aktywizacji społeczeństwa informatycznego w zakresie e- administracji i geoinformacji” 

zwiększając łączne nakłady o kwotę 232,48 zł, dokonano zmian w limitach na poszczególne 

lata w roku 2018 zwiększono limit wydatków o kwotę 3 602,00 zł, w roku 2019 zwiększono 

limit wydatków o kwotę 232,48 zł, oraz dokonano zwiększenia limitu zobowiązań w ogólnej 

kwocie 3 834,48 zł, zmiany te wynikają z umowy, które przedłożyło nam województwo do 

kontynuacji zadania. Dokonano zmiany przedsięwzięciu pn. „Przebudowa ul. Wiśniowej i ul. 

Prymasa Tysiąclecia w Pasku(etap I) o kwotę 155 000,00 zł taką kwotę wprowadzaliśmy, jako 

zwiększenie wydatku w budżecie. Natomiast wprowadzono nowe przedsięwzięcia, których 

wartość łączna nakładów finansowych limit zobowiązań jest równa limitowi wydatków dla 

roku 2019. Zostały one wprowadzone w wykazie przedsięwzięć, ponieważ procedury 

przetargowe na realizacje tych zadań planuje się przeprowadzić i podpisać umowy na realizację 

w roku 2018 z terminem wykonania w roku 2019 i tak: Dokumentacja projektowo - 
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kosztorysowa rozbudowy skrzyżowania drogi wojewódzkiej 636 z drogą gminną w 

miejscowości Roszczep. Tu wprowadza się łączne nakłady finansowe, wartości w limicie 

zobowiązań oraz limit wydatków w roku 2019 r. w kwocie 95 000,00 zł. Taką uchwałę 

wcześniej podejmowaliście państwo intencyjną o współpracy z województwem na 

projektowanie tego zadania i związku z tym przypisujemy te środki żeby muc ogłosić przetarg 

i podpisać umowę i realizować to zadanie. Dokumentacja projektowo - kosztorysowa 

rozbudowy Stacji Uzdatniania Wody w miejscowości Krusze. Tu zwiększamy łączne nakłady 

finansowe, wartości w limicie zobowiązań oraz limit wydatków w roku 2019 r. o kwotę 50 

000,00 zł, Dokumentacja projektowo - kosztorysowa rozbudowy sieci kanalizacji sanitarnej w 

miejscowości Lipka oraz w miejscowości Ostrówek ul. Kurkowa, ul. Rzeczna, ul. Giedroyć, 

ul. Warszawska, ul. Miła, ul. Chopina, ul. Świerkowa, ul. Jałowcowa. Cel tego zadania poprawa 

warunków bytowych mieszkańców i ochrona środowiska, zwiększono łączne nakłady 

finansowe, wartości w limicie zobowiązań oraz limit wydatków w roku 2019 r. o kwotę 130 

000,00 zł. Proszę państwa tu się zatrzymam to zadanie mieliśmy do realizacji w tamtym roku 

była podpisana umowa na to zadanie środki były umieszczone w wykazie wydatków 

niewygasających natomiast wykonawca wycofał się realizacji tej umowy. W związku z tym 

chcemy te środki zabezpieczyć i przeprowadzić procedurę na nowo przetargową w tym roku z 

realizacją na przyszły rok. A środki, które były zabezpieczone w uchwale o niewygasających 

wydatkach termin realizacji, jeżeli dobrze pamiętam żeby się nie pomyliła tj. 30 czerwca i 

związku z tym po tym terminie one wejdą po dochodach i będzie można je przeznaczyć na jakiś 

cel. Kiedy podejmowaliśmy uchwałę o niewygasających wydatkach nie mieliśmy jeszcze takiej 

wiedzy, że wykonawca wycofa się z umowy?” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „To jeszcze dla wyjaśnienia, jeśli chodzi o tą dokumentację 

kanalizacji to dodaliśmy Lipkę, której wcześniej nie było, ale tak jak państwo wiecie Lipka w 

ramach aglomeracji prędzej czy później trzeba będzie skanalizować. Pierwsze zadanie 

dotyczące skrzyżowania w Roszczepie tu jest sprawa jasna właśnie podpisaliśmy porozumienie 

z ZDW i ogłosimy przetarg i ogłosimy przetarg na wykonanie dokumentacji z terminem 

wykonania do przyszłego roku. To środkowe zadanie jest nowym zadaniem a związane jest to 

z tym, że jakby docelowo Stacja Uzdatniania Wody ma zostać wpięta do naszej gminnej sieci 

wodociągowej i ma służyć, jako uzupełnienie oraz jako zapas w przypadku studni w 

Klembowie. I w ramach tego projektu chcemy to zaprojektować rozbudowę tego SUW oraz 

budowę zbiornika ciśnieniowego.” 

Radny pan Andrzej Górecki: „One nie będą równorzędnie.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Docelowo będą równorzędnie pracować tylko warunek jest taki, 

że musi tam być zbiornik ciśnieniowy.” 

Radny pan Andrzej Górecki: „Praca tych studni będzie tzn. SUW-u synchronizowana.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Tak ona będzie wpięta jeden i drugi SUW będzie wpięty w jedną 

sieć. Dlatego to trzeba zaprojektować odpowiednio.”  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Panie Wójcie chciałem zapytać o tą Lipkę, co rozmawialiśmy 

na spotkaniach z takim ekspertem, który wykonywał właśnie miał wykonywać program taki 

audyt to ta Lipka nam się nie mieściła wtedy, że ona po prostu przekroje kanalizacji są za małe 

a teraz nagle okazało się, że ona wejdzie w tą sieć. Bo przedtem jak pamiętam tam była cały 

czas dyskusja jak tą Lipkę połączyć ona jest najbliżej, że się nie da tego zrobić, że przekroje 

sieci są za małe teraz nagle.” 
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Wójt pan Rafał Mathiak: „Nie absolutnie cały czas była mowa, że lipka jest.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „A co z tym projektem, co był realizowany, co mieliśmy 

spotkania, co się z nim stało.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Jest, tj. koncepcja, z której właśnie wynika, że Lipka.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale to znaczy, że on jest już realizowany, że został już 

przyjęty.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „To jest tylko koncepcja żeby realizować trzeba zrobić 

dokumentację planistyczną.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale koncepcja też jest do realizacji lub nie pytanie czy to już 

zostało w jakiś sposób usankcjonowany przez kogoś, że wybrane jest z tego lepsze gorsze 

punkty i wdrażamy do realizacji. Ja tego nie rozumiem albo jest dokument albo go nie ma albo 

go realizujemy albo nie realizujemy.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Jest dokument realizujemy Lipkę między innymi.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „A gdzie ten dokument można zobaczyć, w jakiej on 

ostatecznej wersji wyszedł z tego całego.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Dostaliście państwo emailem z tego, co pamiętam.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Panie Wójcie dostaliśmy dwie strony po trzy strony 

natomiast dokument był taki a dostaliśmy taką kwintesencję i to było jeszcze przedmiotem 

dyskusji.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Możemy na następną sesję każdemu płytę nagrać.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Chodzi o to, że my nie wiemy jak to zostało w końcu 

zrealizowane było dużo dyskusji, było dużo pytań, dużo różnych kontrowersji ja chciałem 

wiedzieć, która w końcu koncepcja zwyciężyła czy kanalizacji, czy szamb, czy przydomowych 

oczyszczalni.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Ta dyskusja jest jeszcze przed nami.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale pan mówi, że jest realizowany, więc ja nie rozumiem tej 

realizacji, bo wiem że ta Lipka była wtedy takim tematem też dyskutowanym.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Co do Lipki, tj. temat bezdyskusyjny. Od początku zresztą tej 

koncepcji nawet jest wprost napisane, że aglomeracje trzeba zrealizować natomiast do dyskusji 

jest kwestia, co dalej.” 

Radny pan Andrzej Górecki: „ Wtedy było o zwiększeniu średnicy podłączenia Tułu.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Nie tylko tego o Lipce też była mowa. Natomiast pan mówi 

o aglomeracji trzeba realizować no oczywiście wszystkie miejscowości większość te 

miejscowości, które są w aglomeracji to są też powinny być realizowane natomiast nie są 

wszystkie realizowane niektórym kończą się pozwolenia wodno-prawne, ale tj. jakby jedna 

kwestia zobaczymy, co będzie dalej. Kwestia tej drogi dokumentacji z tego skrzyżowania w 

Roszczepie rozumiem, że to dotyczy samego projektu 95 000,00 zł. A dlaczego tj. przeniesione 

aż na 2019 r.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Bo potrzebny jest ZRID a ZRID-u nikt nie zrobi w ciągu kilku 

miesięcy.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Ale cały rok jeszcze przed nami jest.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Każda dokumentacja drogowa gdzie potrzebny jest ZRID to trzeba 

minimum właśnie ten rok założyć.” 
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Radny pan Zdzisław Rasiński: „Wie pan, że ma pan tam konflikt z mieszkańcem, bo ma trzy 

działki wy żeście mu do dwóch odcięli dojazd.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Nie mamy konfliktu.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „No to jak on dojedzie.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Nie mamy żadnego konfliktu nie wiem, o czym pan mówi.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Pokaże panu ja sobie wydrukowałem. Na przykład ma trzy 

działki te trzy działki nie mają dojazdu.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Ma dojazd niech się pan nie boi.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Nie ma dojazdu jak ma koncepcje, że nie ma dojazdu a ma 

dwie działki obok. Ale żeście mu postawili też pod płotem przystanek autobusowy.” 

Radna pani Halina Adamska: „Dobrze, że Wola zajmuje się Roszczepem.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Nie zajmuje się Wola tylko pani się nie zajmuje to się Wola 

musi zajmować.” 

Radna pani Halina Adamska: „No właśnie.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „No, bo mieszkaniec się poskarżył. To nie chodzi o to mam 

się nie zajmować tym proszę państwa źle powiedziałem, że się zająłem tym, że znam temat, że 

śledzę dokumenty gminy ja przeglądam dokumenty gminy wiem jestem na bieżąco 

wydrukowałem to mam z dokumentów gminy. Natomiast myślę, że pani też ten temat podnosić, 

bo jest problem mieszkańca.” 

Radna pani Halina Adamska: „No ja nie widzę problemu żadnego.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „To się okaże.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Ja mam pytanie do pana Wójta. Te nowe przedsięwzięcia te 

trzy pozycje pierwsza pozycja związana z przebudową skrzyżowania w miejscowości 

Roszczep, bo nie wiem, dlaczego my już dłuższy czas o tym debatujemy przyjmowane są też 

różne typu środki na ten cel. Od kiedy to już funkcjonuje ten temat ta inwestycja.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Funkcjonuje pewnie od kilku miesięcy natomiast niech pan 

prześledzi, jakie uchwały kolejne zostały podejmowane.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Nowe przedsięwzięcia, więc dla mnie nowe to dzisiaj wchodzi 

tak a wcześniej nie było.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Nowe przedsięwzięcie w WPF, które wprowadzamy żeby ogłosić 

przetarg ażeby dojść do tego momentu trzeba było zawrzeć najpierw porozumienie z ZDW.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Czyli w WPF to nie było wcześniej.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Nie.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Rozumiem dziękuję. Dalej chciałem zapytać jeszcze o tą 

pozycję związaną z dokumentacją projektowo- kosztorysową. Czyli na dzień dzisiejszy mamy 

środki zabukowane w ramach niewygasających częściowo na te odcinki z Ostrówka a 

jednocześnie zabezpieczamy środki już na te same plus jeszcze Lipka.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Tak.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Bo tamte do chwili momentu, kiedy nie minie termin 

realizacji nie możemy ich ruszyć. Bo przepisy mówią, że jeżeli środki, które są umieszczone w 

niewygasających wydatkach i ustalony jest termin realizacji i z jakiś powodów nie zostanie 

zrealizowane one dopiero wchodzą po stronie dochodów natomiast wcześniej ja ich nie mogę 

ruszyć rozdysponować.” 
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Radny pan Andrzej Pisarek: „Ostatnia sprawa ja powinienem zapytać przy poprzedniej 

uchwale przyznaję trochę zapomniałem. Ja prosiłem pana Wójta o na poprzedniej sesji 

zwyczajnej, aby zechciał może wprowadzić jakieś środki związane z nadwyżką i wolnymi 

środkami na wykonanie przeprawy przez rzekę w Starym Kraszewie przez łąki rozumiem, że 

te środki zostały już przeznaczone nadwyżkowe i wolne środki i na dzień dzisiejszy pan 

żadnych tutaj propozycji żeby tam tom przeprawę wykonać nie przedstawia i nie ma.”  

Wójt pan Rafał Mathiak: „Nie.” 

Radny pan Andrzej Pisarek: „Dobrze dziękuję.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2027. 

 

Za – 12  

Przeciw – 0  

Wstrzymało się – 1  

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr X.415.2018 została podjęta. 

 

Ad. 5.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXXI.390.2018 Rady Gminy Klembów z dnia 22 lutego 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Wołomińskiemu. 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Proszę państwa przedłożony projekt uchwały dotyczy 

zmiany wcześniej podjętej uchwały gdzie mieliśmy zabezpieczone środki, jako pomoc 

finansowa w formie dotacji dla Powiatu Wołomińskiego 200 000,00 zł w związku z tym, że 

zwiększyliśmy środki na tą realizację tego zadania w uchwale budżetowej o 500 000,00 zł 

zmienia się ten zapis, że „Ustala się pomoc finansową w formie dotacji celowej Powiatowi 

Wołomińskiemu w kwocie 700 000,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn: 

„Projekt i przebudowa chodnika Klembów – Sitki, gm. Klembów”. 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „To w odwrotnej kolejności powinno być, najpierw powinna 

być ta uchwała a później budżetowa.” 

Skarbnik pani Teresa Dzwonkowska: „Nie mogliśmy a jakby państwo nie przegłosowali tej 

uchwały budżetowej, najpierw trzeba zabezpieczyć środki.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu. Nie zgłoszono pytań ani uwag do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu w 

sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI.390.2018 Rady Gminy Klembów z dnia 22 lutego 2018 r. w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu. 

 

Za – 13  
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Przeciw – 0  

Wstrzymało się – 0 

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr X.416.2018 Została podjęta. 

 

Ad. 6.  

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu 

uchwały Powiatu Wołomińskiego w sprawie podziału powiatu wołomińskiego na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz liczby radnych wybieranych w okręgach 

wyborczych. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję. 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Strachówka nie ma tej normy przedstawicielstwa, na jakiej to 

jest zasadzie, bo o to chodzi, że tutaj powinna być parzysta liczba, co ona jest sztucznie 

zawyżona jak to wygląda chodzi o samą Strachówkę.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Jest dobrze.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Nie dobrze, bo tutaj nie ma przedstawicielstwa tj. 0,51.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Dobrze i dlatego Strachówka jest podłączona pod Klembów, 

Jadów, Tłuszcz.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Ja rozumiem. Czyli ta kartka, którą żeście nam państwo 

skserowali ma się nijak do tego, co jest w uchwale.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „Dokładnie jest to, to samo.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Nie tu jest 28 Radnych a tu jest 29 i gmina Strachówka ma 

trzech radnych a tu ma czterech.” 

Wójt pan Rafał Mathiak: „No jest 29.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Dwadzieścia mandatów tutaj wychodzi z tego, że jest, 28 bo 

Strachówka nie ma tego mandatu czwartego.” 

Radna pani Hanna Stańczak: „29 jest.” 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Nie 28 jest to ci, co mają najwyższą wartość oni dostają 

bonus, czyli dodatkowy mandat wtedy tak jest podzielone.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Bo jeżeli z Jadowa się weźmie tych parę procentów i nawet z 

Tłuszcza to wyjdzie nam, że Strachówka będzie miała.”  

Radny pan Zdzisław Rasiński: „Średnia będzie tam gdzie zero będzie jeden ostatecznie.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Nie tu musi chyba być tak napisane chyba.” 

Radny pan Zdzisław Rasiński: „To tak jak było poprzednio to też tak podobnie było.” Radna 

pani Dorota Marcinkowska: „Tak, Wołomin chyba stracił.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „ Marki zyskały a Wołomin stracił. 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „To akurat poprzednio było na odwrót przy tych 

poprzednich.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję.  
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Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu w 

sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Powiatu Wołomińskiego w sprawie podziału 

powiatu wołomińskiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz liczby 

radnych wybieranych w okręgach wyborczych. 

 

Za – 13  

Przeciw – 0  

Wstrzymało się – 0 

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr X.417.2018 została podjęta. 

  

Ad. 7.  

  

Zamknięcia obrad X nadzwyczajnej sesji Rady Gminy dokonała Przewodniczący Rady 

Gminy pan Tadeusz Wojda  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

  

 Protokołowała:                                                                                           Przewodniczący 

 Agnieszka Adamczyk                                                                                    Rady Gminy                                                                                                            

     

                                                                                                                  /-/  Tadeusz Wojda 

                            

   

    

 

   

 


